

Date: 3 December 2018

Headline: Award of Subcontract, for the value of RO 5.376 Million.

This is to inform our esteemed shareholders and investors that Galfar has received a Letter of Award on Friday, 30 November 2018 by e. mail from Saipem SPA, Oman Branch on subcontract for "Site Preparation Works at Ras Markas, Duqm Refinery Package 3 Offsite Facilities".

The contract value is RO 5,376,505 (Rial Omani Five Million Three Hundred Seventy Six Thousand Five Hundred and Five). The works commencement date is the same date of Letter of Acceptance "Sunday 2 December 2018". The scheduled completion date for the works is 30-4-2019. We expect reasonable income from this contract.

Dr. Hans Erlings
Chief Executive Officer

Hans Erlings



العنوان: إسناد عقد من الباطن بقيمة 5.376 مليون ريال عماني

بهذا نعلم المساهمين والمستثمرين الكرام بأن شركة جلفار قد تلقت رسالة إسناد بتاريخ الجمعة 30 نوفمبر 2018 بالبريد الإلكتروني من شركة " سايبم إس بي آيه - فرع عمان " تتعلق بعقد مقاوله من الباطن لتنفيذ " أعمال تجهيز الموقع في رأس مركز ، الحزمة الثالثة من المرافق خارج الموقع لمصفاة الدقم " .

قيمة العقد 5,376,505 ريال عماني (خمسة مليون وثلاثمائة وستة وسبعون ألف وخمسمائة وخمسة ريال عماني). تاريخ بداية العمل هو نفسه تاريخ رسالة القبول (الأحد 2 ديسمبر 2018 " . إكمال الأعمال المخطط له 30-4-2019م . تتوقع الشركة دخلاً معقولاً من هذا العقد .

د. هانز إيرلينجز
الرئيس التنفيذي

